
SPREMEMBA ŠOLSKEGA
OKOLIŠA

Moščanski poslanci bodo na seji
24. 4.1991 odločali o osnutku
sklepa o spremembi šolskega

okoliša osnovne šole Nove Fužine
in osnovne šole Karla

Destovnika-Kajuha, ki ga je
pripravil moščanski izvršni svet.
Ta poslancem tudi predlaga, da
sklep, če nanj ne bo bistvenih

pripomb, sprejmejo po
enofazn-m postopku, to pomeni,

da ga posland na isti seji
sprejmejo kot osnutek in kot
predlog. Če bodo občinski

poslanci to potrdili, bo po novem
odloku šolski okoliš osnovne šole
Nove Fužine manjši, šolski okoliš
osnovne šole Karla Destovnika-
Kajuha v štepanjskem naselju pa

se bo povečal.
Tako naj bi bil novi okoliš fužinske

osnovne šole vzhodni del krajevne
skupnosti in sicer Leninov trg, hišne
številke od 1 do 9. Marinkov trg. ra-
zen hišnih številk 2, 3, 4, 5, 6. 7 in 12.
Studenec 1. 2, 2a, 3 in 4 ter Osenja-
kova ulica. OkoliŠ štepanjske os-

novne šole na Vlahovičevi 42 pa naj bi
poleg dosedanjega obsegal še vzhodni
del krajevne skupnosti Nove Fužine,
in sicer Chengdujsko ulico in Marin-
kov trg s hišnimi številkami 2, 3, 4, 5,
6, 7 in 12. Novi šolski okoliš naj bi
začel veljati za novo šolsko leto, tako
da naj bi nekaj več kot osemdeset
prvošolčkov vsak dan vozili z Novih
Fužin v štepanjsko naselje in nazaj.

Da je do tega prišlo. je posledica
prevelike prostorske stiske na os-
novni šoli Nove Fužine. ki ne more
sprejeti vseh fužinskih prvošolcev. Ti
naj bi hodili v štepanjsko osnovno
šolo. kjer se število učencev zmanj-
šuje. Ob tem je treba poudariti, da
poteka na fužinski šoli dvoizmenski
pouk. na štepanjski pa le enoizmen-
ski. Tako je na štepanjski osnovni šoli
več možnosti za ukvarjanje z interes-
nimi dejavnostmi. kot na fužinski.
kjer je ukvarjanje otrok z interesnimi
dejavnostmi zaradi prostorske stiske
oteženo.

Problematika osnovnega šolstva,
kakor tudi otroškega varstva, je stara
toliko kot naselje. Največje spalno
naselje v Ljubljani se je gradilo kam-

panjsko in nepremišljeno, saj je na
tako majhnem prostoru skoncentri-
rano ljudi za malo večje slovensko
mesto. Pri gradnji naselja"je najkrajšo
potegnil družbeni standard. predvsem
osnovno šolstvo in otroško varstvo.
Medtem ko so se druge infrastruk-
turne zadeve v naselju sčasoma le re-
ševale. pa je na teh dveh področjih
problem ostajal nerešen. V mlado
spalno naselje so se večinoma priselile
mlade družine z otroki, ti otroci pa
nimajo vsi zagotovljenega spodob-
nega otroškega varstva ter osnovno-
šolskega izobraževanja, ne glede na
to. da so kupci stanovanj v Novih
Fužinah v ceni kvadratnega metra sta-
novanja plačali tudi gradnjo otroških
vrtcev in osnovnih šol. Dolgoročna
rešitev osnovnega šolstva bi verjetno
bil prizidek k sedanji osnovni šoli
Nove Fužine. Odgovor pa je. da de-
narja ni. in še, da naselje čez nekaj let
ne bo potrebovalo toliko prostora.

braževanje.
Ne ve pa se natančno. kdaj naj bi

tako velika osnovna šola zazevala
prazna, saj v šolskem letu 1991/92
v obe fužinski šoli ne bodo mogli
sprejeti 120 prvošolčkov. V šolskem
letu 1992/93 bo takih otrok 210, v šol-
skem letu 1993/94 300 in v šolskem
letu 1994/95 pa celo 360.

Med gradnjo osnovne šole Nove
Fužine so le-to oklestili s 30 načrtova-
nih učilnic na 18. Osnovni šoli II.
grupe odredov in Nove Fužine sta to
šolsko leto še uspeli vključiti vse fu-
žinske otroke. v prihodnje pa to ne bo
več mogoče. V obeh šolah tudi po-
teka dvoizmenski pouk. na osnovni
šoli Nove Fužine pa imajo otroci pouk
tudi v dveh učilnicah v prostorih Kra-
jevne skupnosti. Obe fužinski osnovni
šoli sta tudi zasedeni prek normati-
vov.

Ob spremenjenem šolskem okolišu
pa se bodo verjetno porajale nove
težave, ki so povezane s prevozom
otrok. Tako bo vsekakor treba urediti
pokrit prostor. kjer bodo prvošolčki
lahko na suhem čakali na prevoz. ne
da bi se potikali po naselju. Postavlja
se tudi vprašanje, kako in kaj, če bi se
slučajno zgodilo, da bi kak prvošolček
zamudil prevoz, ali pa bi avtobus imel
zamudo. Starši so, razumljivo, za-
skrbljeni za varnost svojih otrok na
poti v šolo. Pomembno vprašanje je

tudi, kako se bo ta prevoz plačeval,
da se ne bi nazadnje zgodilo, da bi
starši morali čez kako leto ali dve
sami plačevati prevoz. kakor tudi, da
se ne bi zgodilo. da bi ti otroci v nekaj
letih »zavozili« prizidek k osnovni šoli
Nove Fužine.
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